
         
  

Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 
Parochiecomité Obbicht 

 
 

Verslag  van de vergadering van het Parochiecomité op 
 
Maandag 3 juni 2024 ten huize van Lion Demarteau 
Aanwezig Ben Haerkens, vrz.  Jan Hermans  Lion Demarteau 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 8 april jl.  
Lion merkt op : 
Blz 2 2e regel. Hier staat : er is nu geen definitieve versie. De laatste versie is niet naar 
Concordia gestuurd. Van onze kant was het de definitieve versie. Zoals het her staat is het 
correct. 
Hierna wordt het verslag vastgesteld. 
Actielijst 
Nr. 12 AF 
Nr. 13 AF 
Nr. 16 Aanhouden. Hafenstube heeft nog geen vergunning van de gemeente. 
Nr. 20 Jan Hermans zal Jac. Vrancken bellen en vragen naar de ervaringen van Born. 
Nr. 21 Plaatsen van bladvangers : aanhouden 
Nr. 22 Plaatsen van dakluik : aanhouden. Lion zegt dat dit een kostbare zaak wordt. Indien 
we niemand vinden die met een ladder het dak wil gaan, gaat dit ± € 7.000,-- kosten. 
Dit punt wordt in de komende vergadering van cie. Gebouwen en Terreinen behandeld. 
T.a.v. de lekkage die onlangs is opgetreden wordt gesteld dat er melders te koop zijn die 
met een app zichtbaar maken dat er iets aan de hand is. Dit wordt nader bekeken.  
 
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
- Schrijven gemeente inzake aardgasvrij. Op 2 juli is er in de harmoniezaal een 

infobijeenkomst in de harmoniezaal. Volgens Lion is hier een zodanige investering mee 
gemoeid dat er geen pijpleiding zal worden. Obbicht zal als pilot genomen worden. Jan 
zal bij deze bijeenkomst bezoeken. 

- Jan heeft een verslag van de korenbijeenkomst gehad dat door Lion (gelegenheidskoor) 
is opgesteld. Het koor van Obbicht was niet aanwezig. Jan zal het verslag naar Ben 
sturen. 

 
4. Terugblik Sacramentsprocessie 
Lion zegt dat de processie mooi maar wel aan de kleine kant was! 
Ben zegt dat we voor het volgende jaar samen met Grevenbicht de werving van de 
kinderen kunnen organiseren. Lion ziet hier niet veel heil in.  
Ben heeft herhaaldelijk in de cie. Pastoraal gezegd dat de communicantjes geacht worden 
in Grevenbicht en Obbicht mee te lopen, maar als hier geen actie in genomen wordt blijft 
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alles bij het oude. In de parochie moeten enkele enthousiaste dames zich hier mee bezig 
gaan houden, dit moet niet iets van het parochiecomité zijn. 
De kinderen die de palmpaaskruisen maken en de adventskransjes maken moeten hier ook 
voor benaderd worden. Rini van de Geer gaat weer starten met diverse activiteiten voor 
kinderen. Dit zal wellicht de kinderen motiveren om ook mee te lopen met de processies. 
Ben is optimistisch om progressie in de deelname aan de processie in zijn algemeen. 
Jan zegt dat William van de Wauw een woordenwisseling heeft gehad met iemand die 
meldde dat hij kon zorgen voor de veiligheid in de processie en dat Obbicht een team van 
verkeersregelaars rijk is. Hij vroeg zich af waarom deze groep niet benaderd is. Dit bespaart 
ook kosten. 
 
5. Medegebruik kerkgebouw  
Jan vraagt zich af hoe de infoavond op  5 juni zal worden aangepakt. Het is niet duidelijk 
wie er van het parochiebestuur aanwezig zal zijn. Lion vraagt wie er uitgenodigd is. Jan 
zegt dat iedereen welkom is. Er zijn geen verenigingen uitgenodigd. Dat was wel het geval 
bij de presentatie van de rapportage van de RO-groep inzake Kerkenvisie. Toen heeft Ger 
Theelen ook een behoorlijk betoog gehouden. Ben heeft de harmonie alsnog benaderd om 
aanwezig te zijn. Hij vraagt Lion om Mia Hustinx te benaderen, alsook Ger Hubens. Jan zal 
contact zoeken met Resy van Leeuwen (basisschool). 
Lion heeft een inventarisatie gemaakt van de activiteiten (buiten-pastoraal) die in het 
gebouw gehouden worden. Ben zegt dat bij het onttrekken aan de eredienst deze punten 
gewoon in het gebouw doorgang kunnen blijven vinden. In het nieuwe plan is sprake van 
een kapelfunctie.  
Als het parochiecomité woensdag gevraagd wordt wat het comité hiervan vindt, wat is dan 
ons antwoord? Lion zegt dat we weg zijn als het huidige voorstel aangenomen wordt. Hij 
gaat niet 5 jaar werken om te kerk te sluiten.  
Ben zegt : er ligt een plan : waar wil je staan over 5 jaar over 10 jaar en over 20 jaar. Na 
10 jaar en over 20 jaar zal het kerkbezoek aanzienlijk lager zijn. Het zal dan niet meer 
gerechtvaardigd zijn om de kerk open te houden. Op dit moment is het gezien het huidige 
kerkbezoek en de financiële situatie onttrekking z.i. niet relevant.  
M.b.t. de timing moeten we dit zeker nuanceren. We hebben meerdere reden om de kerk 
op de korte termijn niet aan de eredienst te onttrekken. Koffiedrinken kan na onttrekking 
niet meer want er zijn geen kerkgangers.  
Ben is van mening dat helder is dat het plan en petit comité is geschreven. Obbicht en 
Buchten zijn hierbij minder betrokken geweest want daar gaat de pijn zitten. Lion vindt 
e.e.a. oneerlijk, Obbicht is de melkkoe maar gaat wel gesloten worden Dit voelt erg 
oneerlijk. 
Lion vindt het beschamend hoe wij met Concordia omgaan. Ben is van mening om niet 
meer met de harmonie te praten over medegebruik kerkgebouw. Het is dan een 
tweetrapsraket, wij bespreken iets en het bestuur moet hier iets van vinden. We zijn hier al 
5 jaar mee bezig en al die tijd is het goed gegaan. Niemand heeft hier problemen mee.  
Het al of niet mogen verplaatsen van het altaar is een wezenlijk onderdeel in de 
intentieverklaring, maar zoals de pastorale visie er nu uit ziet komt het er op neer dat we 
we binnen 5 jaar moeten sluiten. We kunnen Concordia hierdoor geen perspectief bieden.  
Ben : wat we moeten aangeven naar onze parochianen is het volgende : wij als PC Obbicht, 
kijkende naar de termijn over 20 jaar is de kerk in Obbicht niet meer levensvatbaar gezien 
het afnemende kerkbezoek. Binnen nu en 10 jaar : dan zien we veranderingen, maar 
binnen de komende 5 jaar moet de kerk gewoon openblijven in de huidige status. In de 
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periode hierna moet de kerk dan beschikbaar blijven voor bijzondere vieringen. Ze is dan 
wel aan de eredienst onttrokken.  
We vinden dit omdat het huidige kerkbezoek voldoende is en we financieel gezond zijn en 
we weten dat op het moment een aantal parochianen niet naar een andere kerk zal gaan 
en het koor zal ook uiteen vallen. 
Resumé : Het PC Obbicht is van mening wat betreft de fasering : het gaat voor ons veel te 
snel gaat en dat we vinden het niet gerechtvaardigd om de kerk binnen 5 jaar aan de 
eredienst te onttrekken. En we willen op de wat langere termijn - op het moment dat het 
kerkbezoek op dat moment te gering is – dat de kerk behouden blijft voor bijzondere 
diensten zonder onttrekking aan de eredienst. 
Als de kerk bv. per 1 januari 2026 aan de eredienst wordt onttrokken zal het PC Obbicht 
hier niet aan meewerken. 
 
6. Stand van zaken renovatie kerkhof 
Jan heeft aan Lion voorgesteld om dit jaar geen graven te ruimen i.v.m. de huidige 
renovatie. Lion en Jan zullen morgen ter plekke gaan kijken welke graven het betreft. 
Na consultering van cie. Gebouwen en Terreinen gaan we verder met deel 3 van het 
renovatieplan.  
We zullen toch weer moeten gaan spuiten. Het gras begint weer op te komen. 
 
7. Montage LED-verlichting  
We moeten hiervoor een datum prikken. Ook moeten we 2 hellingbaantjes maken. 
 
 

Vergaderdatums 2024 
 
Ma 22 januari   Lion Demarteau  Ma 1 juli  Ben Haerkens 
Ma 26 februari Ben Haerkens   Ma 9 september Jan Hermans 
Ma 8 april  Jan Hermans   Ma 29 oktober  Lion Demarteau 
Ma 3 juni  Lion Demarteau  Ma 9 december Ben Haerkens  
  

 

 

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

…………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 03.06.24   No. 3-2024 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan 01-01-24 

 12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen → door fa. Verkoelen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen → wachten op nieuwe polis Donatus Jan begin 2024 

16 04-12-23 Organiseren jaarlijks etentje PC Jan ??? 2024 

19 04-12-23 Montage nieuwe ledlampen kerkplafond Lion voorjaar 2024 

20 22-01-24 Conversie begraafplaatsadministratie van: Access naar Excel naar DocBase PC voorjaar 2024 

     

 

 
 

 


